



质量管理体系认证证书

证书号: 27823Q10363R1M

兹 证 明

常州格林照明股份有限公司

组织机构代码证号/统一社会信用代码: 91320400737088238L

注册地址: 常州市富民路 269 号 邮编: 213025

经营地址: 江苏省常州市富民路 269 号 邮编: 213025

办公地址: 江苏省常州市富民路 269 号 邮编: 213025

质量管理体系符合

GB/T 19001-2016/ISO 9001:2015

认证/注册范围:

LED 户外照明灯具的设计、生产、销售

在证书持有者的管理体系持续符合质量管理体系标准要求的运行条件下, 认证有效期为三年,
有效期自 2023 年 05 月 08 日至 2026 年 10 月 20 日

换证日期: 2023 年 05 月 08 日

本证书的有效性需经本机构通过定期的监督审核确认保持。

本张证书使用期限至 2024 年 05 月 07 日, 请于 2024 年 05 月 07 日前进行监督或再认证
审核, 逾期未通过审核, 本张证书作废。

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 <http://www.cnca.gov.cn>
及本机构官方网站 <http://www.strzol.com> 查询



国家认监委批准号
CNCA-R-2016-278



盛唐认证南京有限责任公司

中国·江苏·南京市秦淮区莫愁路 405-4 号 210004



Certificate of Approval

Certificate No.: 27823Q10363R1M

Awarded to

Changzhou Green Lighting Co.,Ltd.

Organization Code Certificate No./Unified Social Credit Code:91320400737088238L

Registration Add.: No.269, Fumin Road.Changzhou City/213025

Business Add.: No.269, Fumin Road.Changzhou City,Jiangsu Province,China/213025

Office Add.: No.269, Fumin Road.Changzhou City,Jiangsu Province,China/213025

***by reason of its
Quality Management System***

has been awarded this certificate for compliance with the standard

GB/T 19001-2016/ISO 9001:2015

SCOPE OF CERTIFICATION/REGISTRATION

Design, manufacturing and sales of LED outdoor lighting lamps

Subject to operation conditions in requirements conformity with Quality Management System, This

Certificate is valid for a period of three years only,

Date from:May. 8th,2023 To:Oct. 20th,2026

Renewal Date:May. 8th,2023

The effectiveness of this Certificate shall be Validated by periodic surveillance audit of ST for maintenance.

The time limit of the certificate is to May. 7th,2024,please conducting the surveillance or re-certification assessment before May. 7th,2024.If the assessment is overdue,the certificate is invalid.

Information of this certificate can be found on the official website of Certification and Accreditation Administration of the People's Republic of China <http://www.cnca.gov.cn> and the official website of ST <http://www.strzol.com>.



国家认监委批准号
CNCA-R-2016-278



SHENGTANG CERTIFICATION NANJING CO.,LTD.

No.405-4 Mochou Road Qinhuai District of Nanjing City,Jiangsu Province,China 210004



环境管理体系认证证书

证书号: 27822E10127R1M

兹 证 明

常州格林照明股份有限公司

组织机构代码证号/统一社会信用代码: 91320400737088238L

注册地址: 常州市富民路 269 号 邮编: 213025

经营地址: 江苏省常州市富民路 269 号 邮编: 213025

办公地址: 江苏省常州市富民路 269 号 邮编: 213025

环境管理体系符合

GB/T 24001-2016/ISO 14001:2015

认证/注册范围:

LED 户外照明灯具的设计、生产、销售及其场所所涉及的环境管理相关活动

在证书持有者的管理体系持续符合环境管理体系标准要求的运行条件下, 认证有效期为三年,
有效期自 2022 年 05 月 31 日至 2025 年 06 月 05 日

换证日期: 2023 年 05 月 08 日

本证书的有效性需经本机构通过定期的监督审核确认保持。

本张证书使用期限至 2024 年 05 月 07 日, 请于 2024 年 05 月 07 日前进行监督或再认证
审核, 逾期未通过审核, 本张证书作废。

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 <http://www.cnca.gov.cn>
及本机构官方网站 <http://www.strzol.com> 查询



国家认监委批准号
CNCA-R-2016-278



盛唐认证南京有限责任公司

中国·江苏·南京市秦淮区莫愁路 405-4 号 210004



Certificate of Environment Management System

Certificate No.: 27822E10127R1M

Awarded to

Changzhou Green Lighting Co.,Ltd.

Organization Code Certificate No./Unified Social Credit Code:91320400737088238L

Registration Add.: No.269, Fumin Road.Changzhou City/213025

Business Add.: No.269, Fumin Road.Changzhou City,Jiangsu Province,China/213025

Office Add.: No.269, Fumin Road.Changzhou City,Jiangsu Province,China/213025

by reason of its

Environment Management System

has been awarded this certificate for compliance with the standard

GB/T 24001-2016/ISO 14001:2015

SCOPE OF CERTIFICATION/REGISTRATION

**the environmental management activities involved by design,
manufacturing and sales of LED outdoor lighting lamps and places**

Subject to operation conditions in requirements conformity with Environment Management System,

This Certificate is valid for a period of three years only,

Date from:May. 31th,2022 To:Jun. 5th,2025

Renewal Date:May. 8th,2023

The effectiveness of this Certificate shall be Validated by periodic surveillance audit
of ST for maintenance.

**The time limit of the certificate is to May. 7th,2024,please conducting the
surveillance or re-certification assessment before May. 7th,2024.If the
assessment is overdue,the certificate is invalid.**

Information of this certificate can be found on the official website of Certification and
Accreditation Administration of the People's Republic of China <http://www.cnca.gov.cn> and
the official website of ST <http://www.strzol.com>.



国家认监委批准号
CNCA-R-2016-278



SHENGTANG CERTIFICATION NANJING CO.,LTD.

No.405-4 Mochou Road Qinhuai District of Nanjing City,Jiangsu Province,China 210004



职业健康安全管理体系认证证书

证书号: 27823S10186R0M

兹 证 明

常州格林照明股份有限公司

组织机构代码证号/统一社会信用代码: 91320400737088238L

注册地址: 常州市富民路 269 号 邮编: 213025

经营地址: 江苏省常州市富民路 269 号 邮编: 213025

办公地址: 江苏省常州市富民路 269 号 邮编: 213025

职业健康安全管理体系符合
GB/T45001-2020/ISO 45001:2018

认证/注册范围:

**LED 户外照明灯具的设计、生产、销售及其场所所涉及的职业健康安全管
理相关活动**

在证书持有者的管理体系持续符合职业健康安全管理体系标准要求的运行条件下, 认证有效期为三年,
有效期自 2023 年 05 月 08 日至 2026 年 05 月 07 日

本证书的有效性需经本机构通过定期的监督审核确认保持。

本张证书使用期限至 2024 年 05 月 07 日, 请于 2024 年 05 月 07 日前进行监督或再认证
审核, 逾期未通过审核, 本张证书作废。

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 <http://www.cnca.gov.cn>
及本机构官方网站 <http://www.strzol.com> 查询



国家认监委批准号
CNCA-R-2016-278



盛唐认证南京有限责任公司

中国·江苏·南京市秦淮区莫愁路 405-4 号 210004



Certificate of Occupational Health and Safety Management System

Certificate No.: 27823S10186R0M

Awarded to

Changzhou Green Lighting Co.,Ltd.

Organization Code Certificate No./Unified Social Credit Code:91320400737088238L

Registration Add.: No.269, Fumin Road.Changzhou City/213025

Business Add.: No.269, Fumin Road.Changzhou City,Jiangsu Province,China/213025

Office Add.: No.269, Fumin Road.Changzhou City,Jiangsu Province,China/213025

***by reason of its
Occupational Health and Safety Management System
has been awarded this certificate for compliance with the standard***

GB/T45001-2020/ISO 45001:2018

SCOPE OF CERTIFICATION/REGISTRATION

**the occupational health and safety management activities involved by
design, manufacturing and sales of LED outdoor lighting lamps and
places**

Subject to operation conditions in requirements conformity with Occupational Health and
Safety Management System, this Certificate is valid for a period of three years only,

Date from:May. 8th,2023 To:May. 7th,2026

The effectiveness of this Certificate shall be Validated by periodic surveillance audit
of ST for maintenance.

**The time limit of the certificate is to May. 7th,2024,please conducting the
surveillance or re-certification assessment before May. 7th,2024.If the
assessment is overdue,the certificate is invalid.**

Information of this certificate can be found on the official website of Certification and
Accreditation Administration of the People's Republic of China <http://www.cnca.gov.cn> and
the official website of ST <http://www.strzol.com>.



国家认监委批准号
CNCA-R-2016-278



SHENG TANG CERTIFICATION NANJING CO.,LTD.

No.405-4 Mochou Road Qinhuai District of Nanjing City,Jiangsu Province,China 210004